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اجرای  بیش از 240 کیلومتر لوله گذاری آب در استان اصفهان
در 7 ماهه نخست سال جاری صورت گرفت؛

مدیر عامل آبفای استان اصفهان از اجرای بیش از  240 کیلومتر لوله گذاری 
آب و واگذاری 11 هزار و 789  انشعاب آب به مشترکان آبفا در سطح استان، 
در هفت ماهه نخست سال جاری خبر داد. حسین اکبریان خاطرنشان کرد: از 
مجموع لوله گذاری آب انجام شده، 115 کیلومتر مربوط به توسعه شبکه های 
اصلی و فرعــی، حدود 30 کیلومتر لوله گذاری خطــوط انتقال و حدود  95 
کیلومتر اصلاح شــبکه های توزیع آب در شــهرها و روستاهای استان بوده 

اســت.  وی افزود: آبفای منطقه چهار با 8.4 کیلومتر در میان مناطق شش 
گانه شهر اصفهان و منطقه سمیرم با حدود 19.5 کیلومتر، گلپایگان با حدود 
15 کیلومتر و دهاقان با حدود 13 کیلومتر بیشترین میزان  لوله گذاری آب را 
در میان شهرستان های استان داشته اند. اکبریان اصلاح شبکه های فرسوده 
آبرسانی استان را از پروژه های حائز اهمیت در شرکت دانست و افزود: هدف 
از این اقدامات جلوگیری از هدر رفت آب، تامین فشار آب مناسب و به حداقل 

رســاندن حوادث ناشی از فرســودگی لوله ها است. مدیرعامل آبفای استان 
اصفهان همچنین از واگذاری 11 هزار و 789 فقره انشعاب آب به مشترکان 
آبفا در سراسر استان در هفت ماهه نخست سال جاری خبر داد و افزود: آبفای 
استان اصفهان با تداوم اقدامات فنی، فرهنگی و  قانونی در راستای مدیریت و 
کاهش مصرف، در صدد تأمین پایدار آب شرب جمعیتی حدود 4 میلیون 893  

هزار نفر در 100 شهر و 949 روستا در سطح استان اصفهان است.

شهرستان
اخبار کوتاه 

معاون وزیر صنعت، تجارت و توســعه ســرمایه 
گــذاری عمان گفــت: در جریان ســفر از تجربه 
شــرکت ها و شهرک های صنعتی اصفهان استفاده 
کردیم و برای ســرمایه گذاری و توســعه روابط 

آمادگی داریم.
بــه گزارش اداره کل روابــط عمومی و امور بین 
الملل استانداری اصفهان، صالح بن سعید مَسَن در 
دیدار با ســید رضا مرتضوی استاندار اظهار داشت: 
هیئت همراه ما جذب اصفهان شــدند. اصفهان و 
مردمش بسیار زیبا هستند و میان دو کشور عمان 

و ایران دوستی و برادری حاکم است.
وی با بیان اینکه امیدواریم این دوســتی در حوزه 
اقتصادی نیز شــکل بگیرد، به فرصت ســرمایه 
گذاری میان دو کشــور اشاره کرد و ادامه داد: امید 
است منافع ســرمایه گذاری و ارتباط اقتصادی به 

همه مردم کشور ما و ایرانیان برسد.
معاون وزیر صنعت، تجارت و توســعه ســرمایه 
گذاری عمان ابراز داشــت: ارتباط صمیمی و گرم 
مردم اصفهان برای ما بسیار لذت بخش بود و بی 
تردید این دیدارها ادامه خواهد داشــت و در حوزه 

تجارت به اوج می رسد.
آقای مَسَــن با اشــاره به اینکه در این ســفر با 
بسیاری از ظرفیت های صنعتی اصفهان آشنا شدیم 
و در آینده مذاکرات آغاز خواهد شد، گفت: به دنبال 
ارتباط دو جانبه اقتصادی با اصفهان هســتیم و از 

طــرف دولت ما حمایت خوبی بــرای فعالیت های 
اقتصادی وجود دارد.

وی خاطرنشان کرد: در جریان این سفر از نهضت 
صنعتی موجود در اصفهان آگاه شــدیم، از تجربه 
شــرکت ها و شهرک های صنعتی اصفهان استفاده 
کردیم و آماده ســرمایه گذاری و توســعه ارتباط 

هستیم.
اســتاندار اصفهان نیز در این دیــدار ورود معاون 
وزیــر صنعت، تجارت و توســعه ســرمایه گذاری 
کشــور عمان و هیئت همراه به اصفهان را به فال 
نیک گرفت و اظهار داشــت: ریشه های فرهنگی 

و ارتباطی میان دو کشــور ایران و عمان بســیار 
مستحکم اســت و نوید دهنده توسعه ارتباط میان 

دو کشور در زمینه های مختلف را می دهد.
پشتیبانی های لازم را برای شکل گیری 

روابط اقتصادی انجام می دهیم
ســید رضا مرتضوی ادامه داد: از گذشته های دور 
ایران نســبت به کشور دوست و برادر عمان، نگاه 
ویژه ای داشــته و می دانیم کشــور عمان یکی از 
کشــورهای بســیار تأثیرگذار در منطقه است. این 
ارتباط خــوب و عمیق میان دو کشــور حاکی از 

روابط پایدار در آینده است.

وی خاطرنشــان کــرد: البته ایــن رابطه خوب 
نتوانســته منجر به ایجاد روابــط عمیق اقتصادی 
میان ایران و عمان باشد که امیدواریم بانگاه ویژه 
در هر دو کشور ارتباطات اقتصادی نیز اوج بگیرد. 
محبتی که در قلب مردم ما و مردم عمان اســت 
ناشــی از روح ایمانی است که در قلب هر دو ملت 
وجــود دارد. یکی از نویســندگان ایرانی جمله ای 
بر ایــن مبنــا دارد: »پیوند ایمــان از ژرف ترین 
پیوندهاســت.« ما میان خودمان و برادران عمانی 

چنین احساسی داریم.
مرتضوی ابراز داشــت: اصفهان یک شــهر موزه 
است و تمدن باشکوهی در این شهر و استان وجود 
دارد که می تواند میزبان خوبی برای گردشــگران 
باشد. همچنین توانایی های صنعتی، از جاذبه های 
این استان و ظرفیت های حوزه بهداشت، سلامت و 

درمان از ظرفیت های استان اصفهان است.
وی ادامه داد: اکثر مهمانان جمهوری اســلامی 
ایــران پس از مراوده در تهران، به اصفهان ســفر 
می کننــد و ما از این میزبانی بســیار خوشــحال 
هســتیم. اگر بتوانیم ظرفیتــی را فراهم کنیم که 
میان اتاق های بازرگانی ایــران و عمان ارتباطات 
گسترده و میزهای مشترکی شکل بگیرد می توانیم 

به هدف توسعه ارتباطات دست یابیم.
اســتاندار تصریح کرد: ما بعنــوان نماینده عالی 
حاکمیت قــول می دهیم پشــتیبانی های لازم از 

ایــن ارتباط را انجام دهیــم و تلاش خواهیم کرد 
شــرکت های معتبــر و فعال اصفهانــی در حوزه 
اقتصــادی فعال شــوند. همچنیــن در حوزه های 
فرهنگی و گردشــگری باتوجه بــه ظرفیت های 
خوبــی کــه در دو کشــور وجــود دارد می توانند 

محورهای بعدی ارتباط باشند.
مرتضــوی از ظرفیت های ویژه اصفهان در حوزه 
سلامت و بهداشت سخن گفت و یادآور شد: استان 
اصفهان یکی از پایه های حوزه ســلامت و درمان 
در کشور است و همین ظرفیت باعث شده مقصد 

گردشگران خارجی باشد.
وی برای پیشبرد اهداف اقتصادی میان اصفهان و 
عمان ابراز آمادگی کرد و گفت: حدود 70 شــهرک 
صنعتی در اســتان اصفهان فعال است. بعضی از این 
شــهرک ها تخصصی و در حوزه های خاص فعالیت 
می کنند. زیرساخت های خوبی در این شهرک ها دیده 

شده که می تواند میزبان هیئت های خارجی باشند.
اســتاندار اصفهان گفت: اســتان اصفهان قطب 
تولیدات کالاهای مرتبط با ســاختمان در کشــور 
اســت که می توانیم در سفرهای بعدی شرایطی را 
فراهم کنیم تا از برخی شرکت های فعال این حوزه 
بازدید انجام شود. البته در حوزه تولیدات غذایی و 
لبنی استان اصفهان در کشور پیشتاز است که همه 
این ظرفیت ها می تواند برای توســعه ارتباط میان 

اصفهان و عمان تأثیرگذار باشد.

پیشرفت فیزیکی تقاطع غیرهمسطح شهید 
سلیمانی بوشهر به بیش از 75 درصد رسید

معاون فنی و عمرانی شهرداری بندر بوشهر گفت: پیشرفت 
فیزیکی پروژه تقاطع غیرهم سطح شهید سپهبد سلیمانی در 
بوشــهر به بیش از 75 درصد رســید.به گزارش واحد خبر و 
رســانه مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری بندر 
بوشــهر، آرمین پژمان الهی در تشــریح این خبر اظهار کرد: 
پروژه تقاطع غیرهم ســطح شهید ســلیمانی بوشهر مراحل 
نهایی بخش A آن در حال انجام اســت و اگر تأمین مصالح 
آن انجام شــود تا پایان هفته بتن ریــزی مرحله آخر آن نیز 
انجام می شود. وی بیان کرد: در گام بعدی ساخت روگذر نیز 
بخش اتصالی بلوار آزادی به بلوار طالقانی اجرا خواهد شد که 
شهروندان باید از محدوده ابتدای بلوار امام علی )ع( استفاده 
کنند. پژمان الهی ادامه داد: ممکن است این کار منجر به کند 
شدن رفت و آمد در آن منطقه شود که از هم اکنون با پوزش 
از شهروندان، خواهان همکاری و شکیبایی آنان هستیم. وی 
اضافه کرد: شــرکت برق منطقه ای خط غربی تقاطع شهید 
ســلیمانی را افزایش ارتفاع داده که با همکاری شــرکت یاد 
شــده، انتظار می رود این مهم برای بخش شرقی پروژه نیز 
محقق شــود. پژمان الهی گفت: شهرداری تاکنون این طرح 
از اعتبارات داخلی خود را تأمین کرده و مقرر شــده که اعتبار 

باقی مانده نیز از منابع دولتی و استانی تامین شود.

  
مدیر مخابرات منطقه گلستان :

 تاکبد بر استفاده از ظرفیت پیمانکاران 
بومی استان

در جلسه بررســی مشکلات و موانع توســعه FTTH بر 
اســتفاده از ظرفیت پیمانکاران بومی اســتان تاکید شــد .به 
گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه گلســتان دکتر 
غلامعلی شهمرادی در جلسه بررسی مشکلات و  رفع موانع 
توســعه FTTH گفت: تمرکز ما بر استفاده ازظرفیت های 
داخل استان است وسعی میکنیم از پیمانکاران بومی و داخل 
استان اسفاده نماییم .وی بررسی عملکرد پیمانکار وهمکاری 
با آنان را مهم والزامی دانست و نقش آنرا در پیشبرد پروژه ها 
اثر بخش عنوان کرد .مدیر مخابرات منطقه گلستان رسیدگی 
به امورات مربوط به توسعه فیبرنوری  را دارای اولویت دانست  
وبر  تامین بودجه های لازم تاکید کرد و افزود: نباید مانعی در 
روند  اجرای پروژه بوجود آید تا بتوانیم با اتمام آن زیرساخت 

مناسب و مطمئنی برای استان ایجاد نماییم .

حضور مخابرات منطقه گلستان در 
پانزدهمین جشنواره فرهنگ و اقتصاد اقوام

مخابرات منطقه گلستان در پانزدهمین جشنواره فرهنگ و 
اقتصاد اقوام ایران زمیــن حضور دارد.به گزارش اداره روابط 
عمومی مخابرات منطقه گلســتان ، مخابرات منطقه گلستان 
با حضور در پانزدهمین جشنواره فرهنگ و اقتصاد اقوام ایران 
زمین حضور داشــته و در غرفه شــماره یــک محصولات ، 
سرویسها و خدمات مخابراتی به مشتریان را ارائه می دهد.ارائه 
خدمات تلفن ثابت ، فروش تلفن ثابت ، سرویسهای مختلف 
 ،  ADSL،VDSL،FTTH اینترنت پرسرعت همچون 
شماره رند ، شماره چهاررقمی و سرویس های همراه اول از 
جمله  خدماتی اســت که در غرفه مخابرات منطقه گلستان 
به مراجعه کنندگان ارائه می شــود.لازم به ذکر اســت این 
جشــنواره از تاریخ 17 الی 21 آبان ماه از ساعت 1۶ الی 22  

در محل دائمی نمایشگاههای گرگان دایرمی باشد .

معاون وزیر صنعت عمان در دیدار با استاندار اصفهان؛

عمان برای سرمایه گذاری در اصفهان آمادگی دارد

در جلســه دبیر خانه قرارگاه داخلی لایروبی شــهید لولایی در شرکت آب منطقه ای 
گلســتان که با حضور مدیر عامل شرکت )دبیر قرارگاه( و مدیران ذیربط شرکت برگزار 
شد، مصوبات قبلی جلســات قرارگاه لایروبی بررسی شد . طبق گزارش مدیر رودخانه 
ها و سواحل شرکت آب منطقه ای استان در این جلسه ، تاکنون در 8 و نیم کیلومتر از 
رودخانه های استان با فعالیت ۶ بیل مکانیکی بکار گیری شده توسط شرکت آب منطقه 
ای لایروبی صورت گرفته است.مهندس سید محسن حسینی مدیر عامل شرکت در این 
جلســه اظهار کرد: با توجه به فرا رسیدن فصل سرد و شروع بارش ها ضرورت تسریع 
در لایروبی ها و همچنین پیگیری برای ورود بیل ها برای لایروبی از استان های دیگر 
مســتمر ادامه یابد.مهندس حســینی همچنین با توجه به اینکه برای تسریع در اجرای 
لایروبی نیاز به تخصیص اعتبارات است ، گفت: پیگیری اعتبارات از مدیریت منابع آب، 
استانداری و ســازمان برنامه و بودجه و همچنین اعتبارات استانی و متمرکز باید انجام 
شــود تا بتوانیم طی فصل بارش نســبت به لایروبی بازه های اضطراری اقدام نمائیم.

در ادامه مهندس شــفیعی مدیر دفتر رودخانه ها وسواحل شرکت آب منطقه ای استان 
بیان کرد: از زمان افتتاح این قرارگاه ۶ دســتگاه بیل مکانیکی آب منطقه ای مشغول به 
لایروبی رودخانه های اســتان اســت و تاکنون 8.5 کیلومتر از رودخانه های قره سو، باغ 
گلبن، رودخانه چهل چای و مسیر هدایت سیل آلاگل لایروبی شده است.وی افزود: در 
نیمه اول ســال 1401 هم 4۶ کیلومتر از رودخانه های استان لایروبی شده است.گفتنی 
است در این جلسه مقرر شد به صورت هفتگی جلسات دبیرخانه قرارگاه لایروبی شهید 

لولایی در شرکت برای پیگیری موضوعات برگزار شود.

با تأکید مدیرعامل شــرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب در رابطه با توسعه فضای سبز 
و ایجاد نهالســتان  ها با اســتفاده از ظرفیت و امکانات شرکت  های بهره  برداری تابعه، 
شرکت بهره  برداری نفت و گاز کارون درخصوص احداث نهالستان جدید در منطقه واش 

واتر اقدامات قابل توجهی داشته است.
فاز اول این نهالســتان توسط مدیریت خدمات شرکت بهره  برداری نفت و گاز کارون 

در حال انجام می  باشد.
به منظور احداث این نهالســتان عملیات خاکبرداري، خاکریزي، تسطیح و کرت بندي 
به مســاحت بیش از 1500متر مربع انجام و اجراي عملیات کیســه گیري خاک نباتي 
جهت آماده سازي بستر کشت بذور نهال هاي مورد نظر به تعداد 12هزار کیسه صورت 
پذیرفــت. همچنین 4700 عدد بذر نهال هاي کنــار، اوکالیپتوس، کهور و برهان درون 
بخشي از کیسه  هاي آماده شده کشــت و عملیات بستر سازي)کرت بندي و نهر کني(  

محوطه جهت کاشت قلمه در زمان مناسب)زمستان( انجام شد.
تســطیح و آماده  سازي دو محوطه پیشــنهادي جهت احداث نهالستان توسط ماشین 
 آلات مکانیکي به مســاحت 24 هزار متر مربع و تهیه و نصب پمپ آب و رفع اشکال از 
لوله کشــی آب خزانه فضای ســبز واش واتر از دیگر اقدامات صورت گرفته در راستای 

توسعه نهالستان جدید در منطقه واش واتر بوده است.
شــایان ذکر اســت اداره فضای سبز شــرکت نفت و گاز کارون پیش از این نسبت به 
احداث 2گلخانه و نهالستان در مناطق کریت کمپ و واش واتر جهت تامین گل و نهال 

مورد نیاز تأسیسات خود اقدام نموده است.

معاون خدمات شهری شهرداری اراک گفت: وانت بارهای عرضه میوه و تره بار فعال در محدوده میدان 
حافظیه، کوی مصطفی خمینی)ره( و میدان فاطمیه در یک زمین اختصاصی جنب مجتمع آفتاب میدان 
حافظیه، ســاماندهی می شوند.علیرضا بیاتیان گفت:حضور وانت بارهای میوه فروش در میادین و معابر 
اصلی شــهر باعث مخدوش شدن سیمای شهر و ترافیک می شــود.وی تاکید کرد: شهرداری اراک در 
راستای بند 20 ماده 55 قانون شهرداری ها در این موضوع، با در نظر گرفتن یک زمین و جایگاه اختصاصی 
جنب مجتمع آفتاب میدان حافظیه جهت استقرار، ساماندهی و جایگاهی برای میوه فروشان و وانت بارهای 
محدوده میدان حافظیه، فاطمیه و کوی فاطمیه درنظر گرفته که عملیات زیرسازی و تسطیح این زمین 
در حال انجام است.معاون خدمات شهری شهرداری اراک در پایان گفت: با تمهیدات اندیشیده شده انتظار 
می رود بتوانیم در طی یک ماه آینده وانت بارها را در این جایگاه مســتقر نماییم. مدیرعامل شرکت گاز 
اســتان مرکزی از انعقاد تفاهم نامه همکاری مشترک این شرکت و اداره کل آموزش و پرورش با هدف 
ترویج فرهنگ استفاده بهینه و ایمن از گاز طبیعی خبر داد محمدرضا سمیعی مدیرعامل شرکت گاز استان 
مرکزی همزمان با شــروع فصل سرد ســال، از انعقاد تفاهم نامه همکاری مشترک این شرکت و اداره 
کل آموزش و پرورش این استان با هدف ترویج فرهنگ استفاده بهینه و ایمن از گاز طبیعی در راستای 
گســترش مســئولیت اجتماعی خبر داد.به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان مرکزی، محمدرضا 
سمیعی مدیرعامل این شرکت در این خصوص گفت: براساس این تفاهم نامه شرکت گاز استان مرکزی 
متعهد می گردد با اعزام کارشناسان خود نسبت به آموزش دانش آموزان در خصوص استفاده بهینه و ایمن 
از گاز طبیعی اقدام نماید و دانش آموزان در سطح مدارس استان به عنوان همیاران و سفیران شرکت گاز 
اســتان مرکزی این فرهنگ را در خانواده های خود نهادینه نمایند تا علاوه بر مصرف بهینه این نعمت 

خدادادی، شاهد اتفاقات ناگوار ناشی از استفاده ناایمن از گاز طبیعی در سطح استان نباشیم.

لایروبی 8/5 کیلومتر از رودخانه های 
استان گلستان

شرکت بهره  برداری نفت و گاز 
کارون پیشرو در توسعه فضای سبز

ساماندهی  وانت بارهای عرضه میوه 
تره بار محدوده میدان حافظیه

معاون خدمات شهری شهرداری اراک خبر داد:مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب تاکید کرد:از ابتدای آغاز کار قرارگاه صورت گرفت؛

معاون نظارت و بازرســی امور اقتصادی ســازمان 
بازرسی کل کشــور، دغدغه این سازمان را پیگیری 
برای سرعت بخشیدن به عملیات اجرایی و تکمیل 
پروژه هــای نیمه تمام دانســت و گفت: یکی از این 
طرح ها با برخورداری از پیشــرفت فیزیکی بالا سد 

»نرماب چهل چای« مینودشت است.
مصطفــی علی اصغرپــور در بازدیــد از عملیــات 
ســاخت سد نرماب مینودشــت که با همراهی مدیر 
عامل شــرکت آب منطقه ای گلســتان انجام شد، 
اظهارداشت: سازمان بازرســی آمادگی دارد با توجه 
به قانون و ظرفیتی که در ســطح ملی و اســتانی در 
اختیار دارد، نسبت به آسیب شناسی، طراحی و اجرای 
پروژه ها به متولیان کمک کرده و جلوی هزینه های 
اضافــی در اجرای پروژه هــا را بگیرد.علی اصغر پور 
تاکید کرد: پروژه هایی مانند ســد نرماب با توجه به 
اهمیت آن در تامین آب شــرب، صنعت و کشاورزی 
استان گلستان که در مرحله نهایی کار قرار دارد باید 
ســریع تر به سرانجام برســد.مدیر عامل شرکت آب 
منطقه ای گلستان با بســیار مهم دانستن اثرگذاری 
ســد درحال ســاخت نرماب چهل چای مینودشت 
دربخش هــای مختلــف از جمله کنترل ســیلاب و 
تامین آب آشــامیدنی پایدار 550 هــزار نفر ، برلزوم 
اهتمام ویژه دولت در تســریع این پروژه ملی تاکید 
کرد و گفت: همکاری بیشــتر اداره کل منابع طبیعی 
و آبخیزداری استان جهت صدور مجوز قطع درختان 
جنگلی کاســه سد ضرورت دارد که درصورت صدور 
مجوز، پیمانکار سد نســبت به ریشه کنی درختان و 
جابجا کردن خاک ها جهت آماده شــدن بســتر سد 
برای آبگیری اقدام خواهد کرد.مهندس سیدمحسن 
حسینی گفت: تاکنون برای این سد مخزنی که بدنه 
آن 99 درصد پیشرفت فیزیکی دارد 12 هزار میلیارد 
ریال هزینه شده و تکمیل آن به 34 هزار میلیارد ریال 
اعتبار دیگر نیاز دارد.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
گلســتان ادامه داد: علاوه بر 12 هزار میلیارد ریالی 

که تاکنون برای ســد نرماب چهل چای مینودشت 
هزینه شــده، 5 هزار میلیارد ریال هم پیمانکار هزینه 
کرده که در قالب دیون باقی مانده اســت با این حال 
تکمیل این سد مهم با احتساب دیون پیمانکار به 34 
هــزار میلیارد ریال اعتبار دیگــر نیاز دارد.وی اضافه 
کرد: در جریان ســفر 13 اســفند ســال قبل رییس 
جمهور و برخــی اعضای هیات دولت به گلســتان 
برای تکمیل ســد نرماب مینودشت 10 هزار میلیارد 
ریال اعتبار برای ســه سال مصوب شد که تاکنون 2 

هزار و 100 میلیارد ریال آن تخصیص یافت.مهندس 
حســینی، بیشترین هزینه مورد نیاز برای تکمیل سد 
و شبکه های آن را استملاک اراضی درون کاسه سد 
و جابجایی سه روستای باقی مانده با جمعیت تقریبی 
700 خانوار دانست و گفت: از 5۶0 هکتار زمین مورد 
نیاز مخزن سد تا کنون 270 هکتار آن تامین شد.وی  
ادامه داد: برای جابجایی ســه روستای »محمدزمان 
خان، پس پشــته و باقرآباد« به افــزون بر 18 هزار 

میلیارد ریال اعتبار نیاز است

نرماب از پروژه های اولویت دار است
معاون سازمان بازرسی کل کشوردر بازدید از سد نرماب:

آگهی


